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Številka: 031-0004/2022 

Datum: 28. 5. 2024 

 

 

Z A P I S N I K 
9. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Boštanj, 

ki je bila v ponedeljek, 20. 5. 2024, ob 18 . uri, v sejni sobi Gasilskega doma Boštanj 

 

Prisotni člani sveta: 

Vincenc Knez, Marko Lisec, Ivan Možic, Ivan Podlogar, Matej Simončič, Aleš Šlogar, Alojz Udovč, 

Mitja Udovč, Tadeja Novšak, Tomaž Lisec. 

 

Odsotni: Boris Androjna 

 

 

Ostali prisotni: Eva Urh, višja sodelavka splošne službe Občine Sevnica; Milena Lukić, 

predstavnica podjetja Demida d. o. o.; Mirko Hribar, predsednik društva PGD Boštanj 

      

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  

 

Sejo je vodil: Vincenc Knez, predsednik sveta KS Boštanj. 

 

 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 9 članov sveta KS Boštanj. Svet KS Boštanj je bil sklepčen.  

 

Predsedujoči je pozdravil člane sveta, prebral predlog dnevnega reda in predlagal, da se k 

prejetemu dnevnemu redu doda nova točka, vezana na ustanovitev Vaškega odbora Boštanj pod 

zaporedno številko 8 - Imenovanje vaškega odbora Boštanj. Ostale točke se preštevilčijo, tako da 

se je obravnavalo 11 točk dnevnega reda. 

 

Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda, 
2. Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje z dne 18. 3. 2024, 
3. Predlog konkretnih usmeritev za izdelavo OPPN za gradnjo poslovno-skladiščnega 

objekta s stanovanjskimi prostori in pomožnih objektov - Dolenji Boštanj, 
4. Poročilo o delu in načrtih PGD Boštanj, 
5. Pregled in obravnava predloga sofinanciranja dejavnosti društev, ki delujejo na območju 

KS Boštanj, 
6. Pregled obračuna zimske službe v sezoni 2023/2024, 
7. Predlog ustanovitve Vaškega odbora Boštanj, 
8. Imenovanje članov Vaškega odbora Boštanj, 
9. Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS, 
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10. Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Sevnica in gradiva 
za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj (podajo svetniki OS), 

11. Razno – prošnje, dopisi. 
 
Sklep:  

Svet KS Boštanj je potrdil dopolnjen dnevni red 9. redne seje s točko 8. imenovanje članov 

Vaškega odbora Boštanj, ostale točke se preštevilčijo. 

 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep je sprejet. 

 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje z dne 18. 3. 2024 

 

Zapisnik je sestavni del gradiva. 

Predsedujoči poda v razpravo in glasovanje zapisnik 8. redne seje sveta z dne 18. 3. 2024. 

Razprave ni. 

 

Sklep:  

Svet Krajevne skupnosti Boštanj je potrdil zapisnik 8. redne seje z dne 18. 3. 2024 . 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep je sprejet. 

 

 

Ad 3 

Predlog konkretnih usmeritev za izdelavo OPPN za gradnjo poslovno-skladiščnega 

objekta s stanovanjskimi prostori in pomožnih objektov v Dolenjem Boštanju 

 

Predsednik je uvodoma predstavil, da so od izdelovalca OPPN po pooblastilu investitorja prejeli 

poziv za dajanje konkretnih usmeritev za izdelavo OPPN za gradnjo poslovno-skladiščnega 

objekta s stanovanjskimi prostori in pomožnimi objekti v Dolenjem Boštanju. Rok za dajanje 

smernic je bil do 29. 5. 2024. Predsednik je k besedi povabil gospo Lukić, predstavnico podjetja 

Demida, ki je predstavila osnutek. 

 

Gospa Lukić je povedala, da mora investitor, Kunšek Tomaž, ki je kupil parcelo nasproti Inposa in 

si želi na tej lokaciji zgraditi skladiščni objekt s poslovnimi prostori in stanovanjskimi prostori, 

sprožiti postopek za izdelavo OPPN za gradnjo poslovno-skladiščnega objekta s stanovanjskimi 

prostori in pomožnimi objekti v Dolenjem Boštanju, ker je po veljavnem OPPN dovoljena gradnja, 

vendar z drugo namembnostjo. Pojasnila je, da se ne bo spreminjala namenska raba in tudi ne 

možnost pozidave, ker so po OPPN dovoljeni stanovanjski prostori. Na lokaciji je načrtovana 

pritlična etaža s skladiščem in poslovnimi prostori za namen investitorjeve dejavnosti. 

 

V prvi fazi so v imenu investitorja poslali predlog za konkretne smernice, in prav je, da je KS 

Boštanj seznanjena, da lahko postopek teče naprej. Načrtovan objekt bo imel dimenzije 11 x 6 

metrov, predvidene so tri etaže: skladišče bo ena etaža, poslovni prostori druga etaža, in 

stanovanjski prostori tretja etaža. 
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Predsednik je odprl razpravo: 

 

Simončič Matej je vprašal, če je za tak objekt potrebna javna razgrnitev, in Lukićeva je odgovorila, 

da je to prva faza OPPN-ja, ko so zaprosili za konkretne smernice, da se v nadaljevanju izognejo 

morebitnim popravkom. To je prva faza spreminjanja OPPN-ja. 

 

Vinko Knez je postavil vprašanje v zvezi z vodovodnim omrežjem, ker je na tej trasi vodovodno 

omrežje, ki je vrisano ob cesti, a na terenu vodovodne cevi potekajo zadaj ob železnici. Vinko 

Knez je predlagal, da se doda pod točko 5.3, da je pred pričetkom vseh del na območju urejanja 

potrebno naročiti zakoličbo vodovodnega omrežja ter po potrebi naročiti zaščito tangiranega 

omrežja. 

 

Lukićeva je pojasnila, da gre za geodetski posnetek, prve usmeritve, in da je to še daleč od 

končnega besedila, ki bo šlo v obravnavo. Mitja Udovč je vprašal, ali bo objekt glede na 

namembnost požarno zahteven, na kar je Lukićeva odgovorila, da ne, ker ne presega določene 

površine. Mitja Udovč je hkrati predlagal, da naj se v PZI projekt vključi zadrževalnik vode, hkrati 

je tudi treba upoštevati hidrant, kar naj bo zapisano v DGD. Lukićeva je dodala, da železnica ne 

bo predstavljala problema, ker je objekt oddaljen 12 m. Prav tako bo bilo potrebno upoštevati 

bližino plinovoda. 

 

Gospa Lukić je zapustila sejo. 

 

Povzetek razprave: 

Predsednik je vprašal člane,  če so si enotni, da zavarujejo obstoječe vodovodno omrežje, če bo 

šlo po tem postopku naprej. Vsi člani KS Boštanj se strinjajo, da je potrebno postaviti pogoje in 

formalno urediti služnosti.  

 

➢ Ob 18.18 se seji pridruži Tomaž Lisec. Prisotnih je 10 članov sveta. 

 

Sklep:  

Svet KS Boštanj je obravnaval osnutek za smernice OPPN 13/2024 za gradnjo poslovno-

skladiščnega objekta s stanovanjskimi prostori in pomožnih objektov - Dolenji Boštanj in 

sprejel stališče, da je potrebno do roka podati projektne pogoje in smernice k OPPN vezane 

na vodovodno omrežje. 

 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet. 

 

Ad 4 

Poročilo o delu in načrtih PGD Boštanj, 

 

Predsednik je uvodoma na kratko predstavil in pohvalil delo PGD Boštanj ter besedo predal 

predsedniku gasilskega društva, gospodu Mirku Hribarju. 
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Predsednik PGD Boštanj je povedal, da bodo letos praznovali 100-letnico delovanja. Ob tem 

jubileju si želijo izdati brošuro. Predstavil je delovanje društva in kako so obnovili objekt, izpraznili 

in uredili prostore ter uredili okolico, klančine in priklop na kanalizacijo. Z obnovo prostorov so 

pridobili dva nova prostora: eden bo služil kot muzej, v katerem bo razstavljena stara gasilska 

oprema, drugi pa kot prostor za shranjevanje gasilske opreme, od osebne opreme do opreme za 

potrebe intervencij in shranjevanje brentače. 

 

V tem času so kupili tudi vozilo GVGP Mazdo za gozdne požare, s katero lahko dostopajo do 

težko dostopnih lokacij. Za vozilo so odšteli 49.000 €, s 5% popustom za gasilce. Vozilo želijo 

nadgraditi, kar bo stalo dodatnih 42.000 €. Ves čas obnavljajo vozni park in dom. Do stoletnice  

želijo obnoviti še orodjarno in varčujejo, da bodo lahko prevzeli vozilo in ga pripravili za 100-

letnico. V začetku avgusta načrtujejo izvedbo veselice in upajo, da jim vreme ne bo zopet 

ponagajalo. Ob koncu se je predsednik PGD Boštanj zahvalil KS Boštanj za sodelovanje in 

finančno pomoč ter povabil vse prisotne na avgustovsko veselico. 

 

Predsednik Vinko Knez je povedal, da je seznanil društvo, da so na prejšnji seji KS Boštanj sprejeli 

sklep, da se bo PGD Boštanj za investicijo nakazalo 10.000 €, kar bo realizirano v maju.  

 

Predsednik je odprl razpravo: 

 

Tomaž Lisec je pohvalil delovanje gasilskih društev v Občini Sevnica, še posebej okoliških 

gasilskih trojk, ki vedno stopijo skupaj. Izpostavil je tudi problem nadstreška in poudaril, da je treba 

najti način za popravilo strehe, ki kazi okolico. Vsi prisotni so se strinjali, da si želijo, da letošnja 

veselica uspe. 

 

Sklep: 

Svet KS Boštanj se je seznanil s poročilom o delu in načrtih PGD Boštanj. 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet. 

 

 

Ad 5 

Pregled in obravnava predloga sofinanciranja dejavnosti društev, ki delujejo na območju 

KS Boštanj 

 

Predsednik je povedal, da so opravili odpiranje prijavne dokumentacije in pripravili predlog 

sofinanciranja na podlagi kriterijev javnega razpisa. Vse to je bilo zbrano v zapisniku. Predsednik 

je predstavil ugotovitve: društva so morala do 31. januarja oddati poročila o porabi sredstev za 

lansko leto. Dokumentacija s prijavami na letošnji poziv, ki je bil odprt od 1. aprila 2024 do 30. 

aprila 2024, je bila pregledana. V mesecu marcu je KS Boštanj sprejela sklep o višini sredstev. V 

pravočasnem roku je prispelo 18 vlog, točkovanje pa je potekalo enako kot lani. Vseh 18 društev 

je izpolnilo prijave, težava pa je nastopila pri razumevanju, kaj pomeni število aktivnih članov, ki 

jih prijavitelji navajajo v prijavi. 

 

Predsednik je zbranim izročil zapisnik, v katerem je vse skrbno zabeleženo, in nato prebral 

ugotovitve: 
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Ugotovitve: v pravočasnem roku je prispelo 18 vlog, vloge se obravnavajo po spisku. 

1. ŠKD Večno mladi Šmarčna, ima vse elemente v skladu z razpisom, ocena programa znaša 

33 točk. 

2. Društvo vinogradnikov Sevnica Boštanj, ima vse elemente v skladu z razpisom, ocena 

programa znaša 52 točk.. 

3. Društvo kmetic, Aktiv žena Boštanj, ima vse elemente v skladu z razpisom, ocena programa 

znaša 44 točk. 

4. Društvo kmetic, Aktiv žena Šmarčna, ima vse elemente v skladu z razpisom, ocena programa 

znaša 24 točk. 

5. Tenis klub Lija, Mrtovec, ima vse elemente v skladu z razpisom, ocena programa znaša 42 

točk. 

6. TVD Partizan Boštanj, ima vse elemente v skladu z razpisom, ocena programa znaša 35 točk. 

7. KŠD Lukovec, ima vse elemente v skladu z razpisom, ocena programa znaša 46 točk. 

8. Lovska družina Boštanj, ima vse elemente v skladu z razpisom, ocena programa znaša 34 

točk. 

9. Turistično društvo Boštanj ob Savi, ima vse elemente v skladu z razpisom, ocena programa 

znaša 68 točk.. 

10. KD Oktet Jurij Dalmatin, ima vse elemente v skladu z razpisom, ocena programa znaša 58 

točk. 

11. KD Ljudski pevci Boštanj, ima vse elemente v skladu z razpisom, ocena programa znaša 41 

točk.. 

12. KŠD Log, ima vse elemente v skladu z razpisom, ocena programa znaša 34 točk. 

13. KUD Anton Umek Okiški, ima vse elemente v skladu z razpisom, ocena programa znaša 44 

točk. 

14. Prostovoljno gasilsko društvo Boštanj, ima vse elemente v skladu z razpisom, ocena 

programa znaša 75 točk. 

15. Rdeči križ, KO Boštanj, ima vse elemente v skladu z razpisom, ocena programa znaša 32 

točk. 

16. ŠKD Jablanica – Novi grad, ima vse elemente v skladu z razpisom, ocena programa znaša 

31 točk. 

17. Društvo izgnancev, KO Boštanj, ima vse elemente v skladu z razpisom, ocena programa 

znaša 26 točk. 

18. Kulturno društvo MPZ Lisca Sevnica; komisija ugotavlja, de društvo ne izpolnjuje pogojev iz  

razpisa Točka III. četrti in peti odstavek, zato komisija te prijave ne more oceniti ter predlaga, da 

se prijava zavrne. 

 

Skupaj je doseženo 719 točk. Razpisana vsota je znašala 8.000,00 EUR. Vrednost 1 točke je 

11,127 EUR. 

 

Razdelitev sredstev je naslednja: 

1. ŠKD Večno mladi Šmarčna: 367,18 Eur 

2. Društvo vinogradnikov Sevnica Boštanj: 578,58 EUR 

3. Društvo kmetic, Aktiv žena Boštanj: 489,57 EUR 

4. Društvo kmetic, Aktiv žena Šmarčna: 267,04 EUR 

5. Tenis klub Lija, Mrtovec: 467,32 EUR 
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6. TVD Partizan Boštanj: 389,43 EUR 

7. KŠD Lukovec: 511,82 EUR 

8. Lovska družina Boštanj: 378,30 EUR 

9. Turistično društvo Boštanj ob Savi: 756,61 EUR 

10. KD Oktet Jurij Dalmatin: 645,34 EUR 

11. KD Ljudski pevci Boštanj: 456,19 EUR 

12. KŠD Log: 378,30 EUR 

13. KUD Anton Umek Okiški: 489,57 EUR 

14. Prostovoljno gasilsko društvo Boštanj: 834,49 EUR 

15. Rdeči križ KO Boštanj: 356,05 EUR 

16. ŠKD Jablanica – Novi grad: 344,92 Eur 

17. Društvo izgnancev KO Boštanj: 289,29 Eur. 

 

 

Predsednik je odprl razpravo. 

 

Posebne razprave ni bilo, člani se strinjajo z dodeljenimi sredstvi. 

 

Sklep: 

Svet KS Boštanj je potrdil predlog razdelitve sredstev javnega razpisa za sofinanciranje 

dejavnosti društev za leto 2024 po predlogu komisije za vodenje postopka javnega 

razpisa. 

 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet.  

Ad 6 

Pregled obračuna zimske službe v sezoni 2023/2024 

 

Predsednik je povedal, da je Komunala Sevnica na podlagi pogodbe o vzdrževanju javnih poti v 
KS Boštanj izdelala program vzdrževanja, vključno z zimsko službo. Na javni razpis in naknadni 
poziv so bile sklenjene pogodbe s podpogodbeniki, ki so izvajali zimsko službo po sklopih 
(Redenšek, Pigros-Blaznik, GMP Prijatelj in Komunala Sevnica). Predsednik je prisotnim izročil 
poročilo z obračunom zimske službe v KS Boštanj, iz katerega je bilo razvidno, da skupen strošek 
zimske službe znaša 9.770,57 EUR. 

Predsednik je odprl razpravo. 

V razpravi je bilo povedano, da letošnja zima ni bila huda, le en dan je vse presenetil sneg, zaradi 
česar je bilo nemogoče izvajati čiščenje naenkrat na več lokacijah. Posebnosti ni bilo, sneg je hitro 
skopnel, bilo je nekaj malega negodovanja, a sneg je hitro izginil. Kot dodatno informacijo je 
predsednik povedal, da po pravilniku o cestnem vzdrževanju lahko ceste ostanejo zaprte 24 ur in 
naj bi bilo najmanj 15 cm snega, da se plužijo, vendar gredo tukaj že prej na teren. Zagotavljajo 
nadstandard glede zimske službe in pametno upravljajo s proračunsko postavko. Poročilo lahko 
pošlje na e-pošto članom, če želijo. 
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Sklep: 

Svet KS Boštanj se je seznanil s poročilom o izvajanju zimske službe 2023/24 ter potrjuje 
obračun v višini 9.770,57 Eur. 
 
Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet. 
 
 

Ad 7 

Predlog ustanovitve Vaškega odbora Boštanj 

 

Predsednik je predstavil proces ustanovitve vaškega odbora. Povedal je, da je v 70. členu statuta 

Občine Sevnica določeno, da imajo Krajevne skupnosti lahko, kot organizacijsko obliko delovanja, 

organizirane tudi vaške odbore. Po posvetovanju s pravno službo o ustanovitvi vaškega odbora 

je smiselno uporabljati Poslovnik Občinskega sveta Občine Sevnica, ki ureja delovanje delovnih 

teles. Po tej analogiji je potrebno sprejeti sklep o ustanovitvi - oblikovanju vaškega odbora, 

pristojnosti, kateri so pogoji za članstvo, za zbiranje predlogov in za imenovanje. Predsednik je 

prebral sledeče sklepe, katere bi bilo potrebo sprejeti za ustanovitev vaškega odbora v volilni enoti 

1 Boštanj: 

 Zaradi zadovoljevanja skupnih potreb občanov na območju naselij v 1. volilni enoti za 

volitve članov sveta Krajevne skupnosti Boštanj (v nadaljevanju: VE Boštanj 1) se, na 

pobudo svetnikov iz te volilne enote, ustanovi vaški odbor Boštanj kot posvetovalo telo 

sveta KS Boštanj.  

 Stališča, mnenja, pobude in predlogi članov vaškega odbora niso zavezujoče in pogoj za 

izvrševanje nalog Krajevne skupnosti. 

 Mandat članov vaškega odbora preneha sočasno z dnem poteka mandatne dobe članov 

sveta KS Boštanj. 

 Vaški odbor Boštanj šteje 16 članov. Sestavljajo ga posamezniki s stalnim prebivališčem 

na območju VE Boštanj 1 in predstavniki društev in organizacij s sedežem v VE Boštanj 1.  

 Člane Vaškega odbora Boštanj predlagajo člani sveta KS Boštanj iz VE Boštanj 1, imenuje 

pa jih svet KS  Boštanj.  

 Sestava vaškega odbora Boštanj: 

- (izvoljeni) člani Sveta KS Boštanj iz VE Boštanj 1, 

- predstavnik Apnenik, 

- predstavnik Radna, 

- 1 predstavnik Društvo Partizan Boštanj, 

- 1 predstavnik KO Rdečega križa Boštanj, 

- 2 predstavnika PGD Boštanj (predsednik in poveljnik), 

- 1 predstavnik Turističnega društva Boštanj, 

- 1 predstavnik Aktiva žena Boštanj, 

- 1 predstavnik Oktet Jurij Dalmatin, 

- 1 predstavnik Društvo vinogradnikov Boštanj, 

- 1 predstavnik Vodovodni odbor Boštanj, 

- 1 predstavnik Župnije Boštanj (župnik), 
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- 1 predstavnik OŠ Boštanj (ravnatelj). 

  

 Pristojnosti Vaškega odbora so: 

- sodelovanje pri urejanju in razvoju vaške skupnosti Boštanj, 

- zastopanje interesov krajanov,  

- informiranje krajanov o pomembnih zadevah. 

 Prvo sejo vaškega odbora skliče predsednik sveta KS Boštanj v roku 20 dni po imenovanju 

članov vaškega odbora. 

 Vaški odbor izmed svojih članov izvoli predsednika in podpredsednika vaškega odbora. 

Odbor dela ter sprejema svoje odločitve na seji na kateri je navzoča večina članov, z 

večino glasov navzočih članov. 

Predsednik je odprl razpravo: 

Predsednik je pojasnil, da obstajata dve poti za formiranje vaškega odbora, in sicer, preko zbora 

krajanov, kar je v Boštanju težje izvedljivo, ali po drugi poti kjer se smiselno uporablja Poslovnik 

občinskega sveta s postopkom formiranja vaškega odbora in nato s potrditvijo imenovanja članov 

vaškega odbora s strani članov sveta KS Boštanj. V razpravi je bilo izpostavljeno, da takšen 

postopek ustanovitve vaškega odbora ne bi veljal tudi za ostale. Ivan Možic je imel pomislek, zakaj 

mora svet KS Boštanj potrjevati ustanovitev vaškega odbora Volilne enote Boštanj 1 in njihove 

člane. V vaškem odboru Vrh-Okič je dogovor, da en mandat pripada eni strani, drugi mandat pa 

drugi. V razpravi so nadalje pojasnili, da je, zaradi manj in občasno tudi neaktivnosti v zadnjih 20 

letih, nujno ustanoviti vaški odbor Boštanj. Po izkušnjah je v naseljih z večjim št. prebivalcev, težko 

zagotoviti sklepčnost zbora krajanov, zato se predlaga ta, formalen način formiranja in ustanovitve 

Vaškega odbora.  V razpravi je bilo poudarjeno, da je ključni namen ustanovitve odbora, pomoč 

sokrajanom, reševanje težav, pogovor, izpostavljanje morebitnih problemov in težav, druženje ter 

prenos informacij.  

Sklep: 

Svet KS Boštanj potrjuje vseh 9 točk za potrebe ustanovitve vaškega odbora in potrjuje 

ustanovitev  vaškega odbora volilne enote Boštanj 1.  

Za potrebe ustanovitve vaškega odbora volilne enote Boštanj 1  je Svet KS Boštanj 

potrdil sklep, ki vsebuje 9 točk: 

1. Zaradi zadovoljevanja skupnih potreb občanov na območju naselij v 1. volilni enoti za 

volitve članov sveta Krajevne skupnosti Boštanj (v nadaljevanju: VE Boštanj 1) se, na pobudo 

svetnikov iz te volilne enote, ustanovi vaški odbor Boštanj kot posvetovalo telo sveta KS Boštanj.  

2. Stališča, mnenja, pobude in predlogi članov vaškega odbora niso zavezujoče in pogoj za 

izvrševanje nalog Krajevne skupnosti. 

3. Mandat članov vaškega odbora preneha sočasno z dnem poteka mandatne dobe članov 

sveta KS Boštanj. 

4. Vaški odbor Boštanj šteje 16 članov. Sestavljajo ga posamezniki s stalnim prebivališčem 

na območju VE Boštanj 1 in predstavniki društev in organizacij s sedežem v VE Boštanj 1.  
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5. Člane Vaškega odbora Boštanj predlagajo člani sveta KS Boštanj iz VE Boštanj 1, imenuje 

pa jih svet KS  Boštanj.  

6.   Sestava vaškega odbora Boštanj: 

- 3 (izvoljeni) člani Sveta KS Boštanj iz VE Boštanj 1, 

- 1 predstavnik Apnenik, 

- 1 predstavnik Radna, 

- 1 predstavnik Društvo Partizan Boštanj, 

- 1 predstavnik KO Rdečega križa Boštanj, 

- 2 predstavnika PGD Boštanj (predsednik in poveljnik), 

- 1 predstavnik Turističnega društva Boštanj, 

- 1 predstavnik Aktiva žena Boštanj, 

- 1 predstavnik Oktet Jurij Dalmatin, 

- 1 predstavnik Društvo vinogradnikov Boštanj, 

- 1 predstavnik Vodovodni odbor Boštanj, 

- 1 predstavnik Župnije Boštanj (župnik), 

- 1 predstavnik OŠ Boštanj (ravnatelj). 

7. Pristojnosti Vaškega odbora so: 

- sodelovanje pri urejanju in razvoju vaške skupnosti Boštanj, 

- zastopanje interesov krajanov,  

- informiranje krajanov o pomembnih zadevah. 

8. Prvo sejo vaškega odbora skliče predsednik sveta KS Boštanj v roku 20 dni po imenovanju 

članov vaškega odbora. 

9. Vaški odbor izmed svojih članov izvoli predsednika in podpredsednika vaškega odbora. 

Odbor dela ter sprejema svoje odločitve na seji na kateri je navzoča večina članov, z večino glasov 

navzočih članov. 

 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet. 
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Ad8 

Imenovanje vaškega odbora Boštanj 

Predsednik je povedal, da so tudi pri tej točki sodelovali s pravno službo Občine Sevnica, kar je 

bilo že predstavljeno v prejšnji točki pri postopku za oblikovanje vaškega odbora. Nato je besedo 

predal Mateju Simončiču, ki zastopa VE 1, ki  je povedal, da so kontaktirali člane društev in dobili 

13 predstavnikov, ki bi bili člani vaškega odbora. Poleg teh 13 članov iz društev bodo v sestavi 

vaškega odbora tudi trije člani KS Boštanj, in sicer Tomaž Lisec, Mitja Udovč in Matej Simončič. 

V nadaljevanju je Matej Simončič prebral člane, ki bodo sestavljali vaški odbor, po spodnjem 

seznamu: 

 

1    Član sveta KS Boštanj iz VE Boštanj 1   Tomaž Lisec  

2    Član sveta KS Boštanj iz VE Boštanj 1   Mitja Udovč  

3    Član sveta KS Boštanj iz VE Boštanj 1   Matej Simončič  

4    Predstavnik Apnenika     Milan Simončič 

5    Predstavnik Radne     Matej Zakšek 

6    Društvo TVD Partizan Boštanj    Rado Gobec 

7    KO Rdečega križa Boštanj    Jelka Bec 

8    PGD Boštanj (predsednik)    Mirko Hribar 

9    PGD Boštanj (poveljnik)     Matjaž Vrisk 

10  Turistično društvo Boštanj ob Savi   Mojca Jekoš 

11  Aktiv žena Boštanj     Nika Udovč 

12  Oktet Jurij Dalmatin     Andrej Lisec 

13  Društvo vinogradnikov Sevnica-Boštanj   Jože Simončič 

14  Vodovodni odbor Boštanj     Alojz Rupar 

15  Župnik       Andrej Golčnik 

16  Ravnateljica OŠ Boštanj     Vesna Vidic 

  

Predsednik je odprl razpravo. 

Možic Ivan je ponovno izpostavil vprašanje, zakaj bi člani KS Boštanj potrjevali člane vaškega 

odbora VE 1 Boštanj. Predsednik je ponovno pojasnil, da po smiselni uporabi Poslovnika 

občinskega sveta, svet KS potrjuje člane vaškega odbora. To je prvič, da se vaški odbor ustanavlja 

na takšen način, saj bi bilo v nasprotnem težko doseči ustanovitev. Druga pot ustanovitve na zboru 

krajanov je bila že pojasnjena. Vsi so se strinjali, da potrdijo postopek, da lahko vaški odbor začne 

delovati po predlagani pravni poti. 

 

Sklep: 

Člani sveta KS Boštanj iz volilne enote 1 so predlagali člane, Svet KS Boštanj pa 

predlagane člane imenuje v vaški odbor Boštanj. 

 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet. 
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Ad 9 

Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS 

 

 

Vaška skupnost Kompolje 

Tadeja Novšak: Povedala je, da so izvedli čistilno akcijo, ki se je udeležujejo vedno isti ljudje. 

Pokosili in pospravili so okolico doma. 

 

Vaška skupnost Jablanica 

Ivan Podlogar: Povedal je, da so izvedli čistilno akcijo, postavili mlaj, čistili mulde in izvajali 

aktivnosti na cesti Simert. Opozoril je na škodo, ki jo povzroča divjad. 

 

Vaška skupnost Konjsko 

Marko Lisec: Povedal je, da so izvedli čistilno akcijo, postavili mlaj in imeli pogovore glede 

financiranja gradbenih del za asfaltiranje; KS Boštanj so zaprosili za prispevek za fini planum. 

 

Vaška skupnost Boštanj 

Matej Simončič: Odpovedali so čistilno akcijo, ker so otroci iz šole že vse počistili. Ob tej 

priložnosti je ponovno poudaril pomen ustanovitve vaškega odbora za razpravo o vseh zadevah. 

Nadaljujejo z urejanjem starega vaškega jedra (asfaltacija, klopi, drevesa). Postavili so mlaj in 

sodelovali pri budnici za 1. maj. 

Tomaž Lisec: Dodal je, da je cesta od Inposa do državne ceste slaba. Inpos še ni uredil 

obljubljenega prostora za tovorni promet, kar omejuje promet na občinski cesti. Izpostavil je tudi 

problem jaška oziroma vdritine med Čič barom in Todijem, ki bi ga bilo dobro obravnavati na 

občinski seji. Problem predstavljajo tudi parkirani avtomobili pri ograji Sava avta. 

Mitja Udovč: Pojasnil je, da je tam razbremenilni jašek, ki je bil že pred leti saniran, vendar se 

luknja vedno bolj pogreza. Dodal je, da so večji del ureditve vaškega jedra dokončali in narisali 

črte. 

 

Vaška skupnost Vrh in Okič 

Ivan Možic: Povedal je, da so imeli čistilno akcijo in opažajo manj smeti. Imeli so otvoritev igrišča 

in se zahvalil za sponzorstvo. 

 

Vaške skupnosti Jalovec, Gabrje in Križ: 

Alojz Udovč: Povedal je, da je bila čistilna akcija uspešna in so jo izvedli v dveh etapah. Ob glavni 

cesti opažajo veliko smeti. Pesek za most Jelovec so pripeljali, prihaja do zamud glede izračuna 

statike. 

 

Vaška skupnost Log: 

Aleš Šlogar: Povedal je, da so izvedli čistilno akcijo in da bo o ostalih zadevah poročal v  

 

Vaška skupnost Šmarčna:  

Vinko Knez: Povedal je, do so izvedli čistilno akcijo in jurjevanje. Postavili so mlaj in imeli so kres. 

Potekajo priprave na prireditev, ki bo čez slabe 14 dni, ograja je še vedno v istem stanju. 

 



12 

 

 

Ad 10 

Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Občine Sevnica in     

      gradiva za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj (podajo 

svetniki OS) 

 

 

Zadevo je uvodoma predstavil predsednik Vinko Knez in nato besedo predal Tomažu Liscu, ki je 

navzočim povedal, da je bila zadnja seja Občinskega sveta občine Sevnica 24. 4. 2024. Na 

dnevnem redu je bilo 20 točk. Izpostavil je pomembnejše teme, in sicer Poročilo o delu KŠTM 

Sevnica 2023, Poročilo o izvajanju aktivnosti v skladu s Strategijo razvoja turizma v občini Sevnica 

za obdobje 2019–2024, Predlog Akcijskega načrta destinacije Sevnica za leto 2024 v okviru 

Zelene sheme slovenskega turizma, Zaključni račun proračuna Občine Sevnica za leto 2023, 

Seznanitev s sklepom o participativnem proračunu za leto 2025, Soglasje k delovni uspešnosti 

ravnateljev/direktorjev javnih zavodov za leto 2023, Predlog mnenja o kandidatki za ravnateljico 

Vrtca Ciciban Sevnica, Predlog mnenja o kandidatki za ravnateljico OŠ Krmelj, Predlog soglasja 

k imenovanju direktorice JZ Knjižnica Sevnica, Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov 

ustanoviteljice Občine Sevnica v Svetu javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena šola 

Sevnica, Predlog Sklepa o imenovanju članov sveta Območne izpostave Javnega sklada 

Republike Slovenije za kulturne dejavnosti Sevnica, Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov 

ustanoviteljice Občine Sevnica v svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola 

Krmelj, Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov ustanoviteljice Občine Sevnica v Svet 

javnega zavoda Vrtec Ciciban Sevnica.  

Tomaž Lisec je v nadaljevanju prisotne seznanil, da je naslednja seja Občinskega sveta Občine 

Sevnica planirana 29. 5. 2024 in prebral točke dnevnega reda: Varnostne razmere na območju 

občine Sevnica – pregled stanja za leto 2023, Poročilo o izvajanju socialno varstvene storitve 

Pomoč družini na domu za leto 2023, Predlog Sklepa o soglasju k določitvi cene socialno 

varstvene storitve Pomoč družini na domu in k določitvi subvencioniranja cene storitve Pomoč 

družini na domu, Predstavitev izvajanja aktivnosti na območju HE Boštanj in HE Arto – Blanca, 

Občinski podrobni prostorski načrt Srednja šola Sevnica – seznanitev z osnutkom OPPN, Priprava 

nove občinske celostne prometne strategije, Predstavitev analize stanja šolskih prevozov v Občini 

Sevnica, Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Sevnica, 

Dopolnitev št.1 Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za leto 2024, 

Ukinitev statusa javnega dobra in predlog razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine 

Sevnica. 

Tomaž Lisec je dodal, da bo na občinski seji odlična priložnost, da vprašajo predstavnike HESS-

a in INFRE glede urejenosti območja ob reki Savi. In glede šolskih prevozov, ker se strošek šolskih 

prevozov vsako leto povečuje, kot zaradi višjih stroškov nafte in morebitnih drugih operativnih 

problemov. Podlogar Ivan je dodal, da če lahko na tej seji dodajo, da je za območje Jablanice že 

podal predlog za krajšo pot v razdalji osmih kilometrov. 
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Sklep: 

Svet KS Boštanj se je seznanil z vsebino pretekle seje občinskega sveta z dne 24. 4. 

2024 in vsebino prihodnje seje občinskega sveta dne 29. 5. 2024.  

 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet. 

 

Ad 11 

Razno – prošnje, dopisi 

 

 

 

Predsednik je pod točko Razno najprej povedal, da so s ponudnikom spletnega gostovanja 

Webycom podaljšali sodelovanje za eno leto. Prav tako so uredili razmerja z izdelovalcem in 

vzdrževalcem spletne strani KS Boštanj, Idejni studijo Aleksander Mrvič, pri čemer letni strošek 

vzdrževanja znaša 300,00 € neto. 

 

Predsednik je prav tako izpostavil, da so že na prejšnji seji govorili o predlogu za spremembo 

pravilnika o razpisu in podeljevanju priznanj KS Boštanj, kar še ni bilo realizirano. Do jeseni bo to 

potrebno urediti. Na naslednji seji bodo seznanjeni s predlogi vaške skupnosti Log, gradivo bodo 

prejeli po elektronski pošti. 

 

- Udovč Alojz je izpostavil problem z Lipovškim potokom, kjer so se ob neurju ponovno 

pojavili problemi. Predlagal je ogled na terenu, da se preverijo udarne jame na lokaciji 

Cesta LC Jelovec-Okič. Prav tako je opozoril na cesto, kjer je voda lani poškodovala 

mulde in je potrebno urediti odvodnjavanje. Predsednik je predlagal ogled na terenu, 

saj so priložene fotografije premalo nazorne. Poleg tega je predlagal nakup dodatnih 

čistil in pripomočkov za ureditev prostora zaradi bližajočih se volitev. 

 

- Šlogar Aleš je opozoril, da jim je bilo obljubljeno, da bodo dobili beton za nova igrala, 

in s predsednikom sta se dogovorila, da bodo to kmalu dokončali. Največji problem 

predstavlja cesta na Orle, ki razpada in ne bo zdržala več kot eno leto, zato je nujen 

ogled. Izpostavil je tudi problem pri križišču pri Možicu in vprašal, na koga se obrniti 

glede projekta za odcep Grič. Predsednik je predlagal, da se obrnejo na Občino na 

Radota Gobca, in obljubil, da bo tudi sam skušal poskušal pridobiti odgovore. Največji 

problem je pešpot Log - Radna, kjer sta se v kratkem času zgodili dve nesreči. Med 

stanovalci (Ložani) vlada strah in otrok ne spuščajo več samih na cesto na relaciji Log 

– Sevnica, ker je prometa vedno več. Vprašal je, ali se lahko to obravnava na občinski 

seji in ali obstaja kakšna rešitev. Glede mosta Log – Gobavci je projekt prestavljen v 

leto 2027. Aleš Logar je vprašal tudi Mitjo Udovča glede kant s plastiko, ki mu je 

odgovoril, da je to v načrtu. Logar je omenil tudi krajevne table, o katerih bodo 

razpravljali na naslednji seji. Najprej bo potrebno določiti, od kje se bodo financirale, 

nato pripraviti grafiko, da bodo table pripravljene za naročilo, ko bodo na voljo sredstva. 

Potrebno je uskladiti z lastniki zemljišč, kje bodo table stale. Vinko Knez je predlagal, 

da se osnutki pripravijo do naslednje seje. 
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Predsednik je opozoril, da je prejel opozorilo glede prijave prireditve na Logu, v nadaljevanju je 

pojasnil, da je potrebno skladno z Zakonom o javnih zbiranjih pred izvedbo prireditve to prijaviti 

na Policijski postaji, oz. v primeru organizacije zahtevnejše prireditve pa je potrebno pridobiti 

dovoljenje na upravni enoti.  

 

 

 

Predsednik je člane sveta seznanil s prejetimi vlogami in dopisi, ki so prispeli na sedež KS Boštanj: 

 

- Gasilska enota Šmarčna je zaprosila za prispevke k dobitkom za srečelov. Odobrili so  

dobitke, kot so CD-ji in knjige. 

- Društvo za šport, rekreacijo in telesno vzgojo Partizan Boštanj je podalo pobudo za 

prekritje nadstreška pri domu TVD Partizan Boštanj. O tej temi so že govorili in se strinjali, 

da je potrebno pristopiti k prekritju nadstreška. Imeli so okvirno ponudbo v višini 6.800,00 

€, zamenjati je potrebno del lesenega ostrešja, kritino in žlebove. Večini se je znesek zdel 

visok, zato je potrebno pridobiti še kakšno ponudbo. Izvedbo podpirajo in bodo poskušali 

prispevati tretjino zneska. Sprejeli so sklep, da se pobuda podpre in da bo KS Boštanj 

participiral v sorazmernem delu prekritje nadstreška. 

 

- Prispela je prošnja za finančno pomoč pri tisku knjige o folklorni dejavnosti v Občini 

Sevnica v obdobju 1975–2025. Knjiga opisuje ljudske običaje, plese, igre in kostume. 

Pobudnik in soavtor knjige je Peter Simončič. Člani KS Boštanj so se soglasno odločili, da 

bodo podprli nastajanje knjige z donacijo v višini 250,00 €. 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20.43 

 

 

Zapisala:         

Eva Urh                     

Višja svetovalka splošne službe  

 

 

                Vincenc Knez 

              Predsednik Sveta KS Boštanj  

 

  


